

Editor's foreword

From this edition on, the journal *Applied Conscientiology* is being edited by the International Association for Consciousness Evolution – the ARACE.

With a new editorial proposal, “Applied Conscientiology” is being published in trilingual versions, in the languages Portuguese, English and Spanish, with new sections for laboratorial experiences accounts, papers and factuistics.

ARACE has as principle to create opportunities through both its physical and holothosenic structures, so that consciousness researchers can experience situations favoring personal evolutive process’ acceleration.

Those structures comprise:

1. Research Campus with the following ambiances:

1.1. Laboratorial Center, for consciential self-research, presently with seven Consciential Self-research laboratories;

1.2. Plenary halls, for the development of Communicology. Composed by four spherical rooms. At that place, happen courses, meetings, debates, plenary assemblies and researches.

1.3. Researcher's Inn, a set of flats near the Plenary Halls for the hosting of students and visitor-researchers.

2. Support Offices. Disposing of support structure, for courses in the cities of Porto Alegre (RS), Ribeirão Preto (SP), São Paulo (SP) and Venda Nova do Imigrante (ES).

The editorial perspective of this publication is based on the principles of Applied Conscientiology, research line which basis is the practice of Consciential Paradigm. Publication of texts, for exposition to critic and debate is here proposed, giving opportunity to the exchange of information, the appearance of new ideas and the clarification of the readers, specially those who dedicate themselves to the study of Conscientiology. Texts and research hypotheses here presented express the personal investigations of their authors, not necessarily the institution's opinion.

ARACE disposes itself to edit this journal in a technical way, rendering its editorial orientation useful to the research of leading edge relative truths, in the condition of a permanent forum of debates about consciousness research.

ARACE's Editorial Center

Editorial

A partir de esta edición la Revista Concienciología Aplicada va a ser editada por la Asociación Internacional para Evolución de la Conciencia – ARACÉ

Con nueva propuesta editorial, será publicada en los idiomas portugués, inglés y español y se inauguran nuevas secciones para relatos de vivencias laboratoriales, artículos técnicos y factuísticas.

ARACÉ tiene como principio crear oportunidades a través de sus estructuras, física y holopensénica, para que los investigadores de la conciencia puedan vivenciar situaciones que favorecen la aceleración del proceso evolutivo personal.

Estas estructuras están así compuestas:

1. Campus de Investigación con los siguientes ambientes:

1.1. Centro Laboratorial, destinado a la autoinvestigación conciencial, actualmente con siete Laboratorios de Autoinvestigación Conciencial;

1.2. Plenarium, destinado al desarrollo de la Comunicología. Se compone de un conjunto de cuatro salones de arquitectura esférica. En el local son realizados cursos, reuniones, debates, plenarias (reuniones técnicas) e investigaciones.

1.3. Casa del Investigador, conjunto de apartamentos estructurados en flats, cerca del Plenarium para hospedaje de alumnos e investigadores-visitantes.

2. Offices de Apoyo. Dispone de estructuras de apoyo para cursos en las ciudades de Porto Alegre (RS), Ribeirão Preto (SP), São Paulo (SP) y Venda Nova do Imigrante (ES).

La política editorial de esta publicación está fundamentada en los principios de la Concienciología Aplicada, Línea de Investigación que tiene como base la práctica del Paradigma Conciencial. Plantea la publicación de textos para exposición a la crítica y al debate y ofrece el intercambio de informaciones, el surgimiento de nuevas ideas y esclarecimientos a los lectores, especialmente a los que se dedican al estudio de la Concienciología. Los textos y hipótesis de investigación presentados traducen la investigación personal de sus autores y no expresan necesariamente la opinión de la institución.

ARACÉ se predispone a editar esta revista de forma técnica, de manera a transformar su línea editorial útil a las investigaciones de verdades relativas de punta, en la condición de foro permanente de debates sobre la investigación de la conciencia.

Núcleo Editorial ARACÉ